

Mattina Bar

Стул барный / Bar chair



Артикул: BS24-1.002

Материалы: массива ясеня, натуральная кожа в комбинации с велюром или букле.

Габариты:
565x550x1015(h) мм

Под заказ: на производстве в Санкт-Петербурге.
Срок поставки: 90 дней

Описание: Изящный барный стул на высоких ножках станет стильным дополнением любого интерьера. Широкая цветовая палитра позволяет подобрать идеальный вариант, гармонирующий с вашим пространством. Опора из массива ясеня и обивка из велюра или букле придают стулу элегантность и комфорт. Mattina – стул для настоящих ценителей непревзойденной роскоши.

Цвета и текстуры материалов, а также другие визуальные характеристики доставленного вам изделия могут отличаться от цветов и оттенков на сайте. Это связано с особенностями цветопередачи монитора/ экрана вашего устройства, а также с использованием натуральных материалов с природной текстурой. Производитель вправе без дополнительного уведомления незначительно менять внешний вид изделия.

Hashtag: BS24-1.002

Material: solid ash wood, genuine leather in combination with velour or bouclé.

Dimensions: 4
565x550x1015(h) мм

Available: from the warehouse in Saint Petersburg.
Estimated delivery time – 90 days

Description:

This sleek bar stool with its tall legs adds a touch of style to any interior. With a wide array of colors available, you can easily find the perfect match for your space. The solid ash wood base, paired with velvet or bouclé upholstery, offers both elegance and comfort. Mattina is the ideal choice for those who appreciate the finest in luxury.

The colors and textures of materials, as well as other visual characteristics of the product delivered to you, may differ from the colors and shades on the website. This is due to the peculiarities of the color rendering of the monitor / screen of your device, as well as the use of natural materials with a natural texture. The manufacturer reserves the right to change the appearance of the product without further notice.

Mattina Bar, FIFTYFOURMS

Барный стул / Bar Chair

Артикул | Hashtag: BS24-1.002

велюр | velour Beige_(ST)
кожа | leather Grey_(A)



Артикул | Hashtag: BS24-1.004

велюр | velour Elephant_(ST)
кожа | leather Moro_(PL)



Артикул | Hashtag: BS24-1.007

велюр | velour Grey_(ST)
кожа | leather Grey_(A)



Mattina Bar, FIFTYFOURMS

Барный стул / Bar Chair

Габариты 565x550x1015(h)



-
- Производитель на свое усмотрение и без дополнительных уведомлений вправе менять внешний вид и упаковку товара.
 - The manufacturer, at its own discretion and without any notice, has the right to change the appearance and packaging of the products.